
 
Eri lautakuntien, jaostojen ym. viranomaisten pöytäkirjojen tiedoksi merkitseminen 
 
Kaupunginhallitus 30.11.2022 § 348    
      
 
Valmistelija Hallintopäällikkö Hanna-Maria Grandell, puh. 050 473 9910 
 etunimi.sukunimi@parainen.fi 
  
 Seuraavat pöytäkirjat on toimitettu kaupunginhallitukselle: 

- Korppoon lautakunta 31.10.2022 
- Sosiaali- ja terveyslautakunta 3.11.2022 
- Rakennus- ja ympäristölautakunta 9.11.2022 

 
 Seuraavat viranhaltijapäätökset on toimitettu kaupunginhallitukselle: 
 
 Kiinteistöpäällikkö: 

- nro 25/07.11.2022, jonka mukaan Lammin Ikkuna Oy valitaan toimittajaksi / 
Koivuhaan koulun ikkunoiden hankinta (B-siipi) 

- nro 26/09.11.2022, jonka mukaan Genel Oy valitaan toimittajaksi koskien 
Nauvon Grannaksen ja Paraisten paloaseman generaattoria. Koulukeskuksen 
optiona hankittavasta generaattorista ei tässä vaiheessa ole tehty päätöstä. / 
Varavoimageneraattoreiden hankinta 

- nro 27/17.11.2022, jonka mukaan generaattoreiden hankinta keskeytetään 
tarjousasiakirjojen epäselvyyksistä johtuen / Varavoimageneraattoreiden 
hankinta 

- nro 28/17.11.2022, jonka mukaan Lammin Ikkuna Oy valitaan toimittajaksi / 
Hankinta: Nauvon alakoulu, ikkunaurakka 

 
 Yhdyskuntainsinööri: 

- nro 25/07.11.2022, jonka mukaan Kiva i Pargas rf:lle annetaan suostumus 
järjestää Joulukadun avajaiset 18.11.2022 anomuksen mukaisesti 

- nro 26/07.11.2022, jonka mukaan Invånarföreningen Gamla Malmen rf:lle 
annetaan suostumus käyttää Vanhan Malmin aluetta perinteisten 
joulumarkkinoiden järjestämiseen 10.12.2022 klo 11-15 

- nro 27/07.11.2022, jonka mukaan PIF Ski Teamille annetaan suostumus 
käyttää Finbyn hiihtostadionia anomuksen mukaisesti / FSSM-kilpailut 27.-
29.1.2023 

- nro 28/22.11.2022, jonka mukaan annetaan suostumus käyttää kartalla 
esitettyä aluetta Lucia-kulkueen järjestämiseen 13.12.2022 

 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Patrik Nygrén, puh. 040 511 4383 
 etunimi.sukunimi@parainen.fi 
 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus merkitsee saaneensa pöytäkirjat tiedoksi sekä päättää, että 

mitään päätöksistä ei ole syytä ottaa kaupunginhallituksen käsiteltäväksi. 
 
Päätös Ehdotus hyväksyttiin. 
 
 __________________
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